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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2015/16:30 Blekinge tekniska högskolas framtid

När vänsterregeringen häromdagen presenterade höstbudgeten meddelades det 
att statens stöd till Blekinge tekniska högskola (BTH) sjunker från 258 miljoner 
kronor till 242 miljoner kronor. Minskade anslag kommer att leda till minskat 
antal platser.

Under sommaren skrev högskoleministern i Blekinge Läns Tidning: Att satsa 
på att bygga ut BTH med fler nya högskoleplatser så att fler får läsa vidare och 
investera medel i att stärka kvaliteten på utbildningarna möjliggör viktiga 
framtidsinvesteringar i hela Blekinge och rustar fler ungdomar inför framtidens 
jobb.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson:

 

Hur ser statsrådet på Blekinge tekniska högskolas framtid? Är det utbyggnad 
eller neddragningar BTH kan förvänta sig?

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-24
Besvaras senast
2015-09-30 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


